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Gegevens gevraagd over ontsnapte ”exoten”2.

Deze wetgeving heeft echter meestal alleen betrekking op zeldzame soorten.

De handel in algemene soorten is veel moeilijker aan banden te leggen.
Soms vormen deze exoten een duidelijk meetbare plaag maar in veel andere ge-

vallen zal de invloed moeilijk meetbaar zijn of pas veel later duidelijk worden.

In verband onder andere met de uitvoering en toepassing van de E.E.G.-Vogel-

richtlijn en het daarvoor benodigde onderzoek ben ik geïnteresseerd in cijfer-
materiaal over deze vorm van "faunavervalsing".
Nu is het mij bekend dat ringers nog wel eens exoten vangen in het vrije veld.

Van Ree van de Vinkebaan op Schouwen vertelde mij dat hij wel eens 10 exemplaren
behorend tot verschillende soorten in één seizoen heeft gevangen.

Mogelijk dat ook andere ringers deze ervaringen hebben.

Ik zou het daarom op prijs stellen om dit soort gegevens van U te mogen ontvan-

gen van het seizoen 1980, maar ook oudere gegevens indien U die gedocumenteerd
kunt leveren.

De volgende gegevens zijn van belang:

- soort (voorzover gedetermineerd)
- aantal

- datum

- plaats

Bij voorbaat dank.

Over de resultaten zal t.z.t. verslag worden gedaan.
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Het zal velen van U bekend zijn dat op diverse plaatsen in Europa, maar ook

elders ”exotische” vogelsoorten, zoals bijvoorbeeld Halsbandparkieten en

Roodkopkardinalen redelijk stabiele populaties vormen in steden of parken,
maar ook daarbuiten.

Deze vorm van ”faunavervalsing” als gevolg van het houden van kooivogels,
die vervolgens ontsnappen of zo maar worden vrijgelaten, is een steeds groeien-
der probleem al wordt er via nationale en internationale wetgeving wel getracht
daar iets aan te doen.


